
 
 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2 v Košiciach, konaného 

dňa 8. 12. 2016 o 16, 00 hod. v spoločenskej miestnosti ZŠ 
 
 

Účasť:  7 /podľa prezenčnej listiny/ 

Termín konania: 8. 12. 2016 o 16,00 hod. 

Miesto konania: spoločenská miestnosť ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice 
 
Program:   
 

     1. Otvorenie zasadnutia Rady školy 

     2. Umiestnenie e-mailovej adresy Rady školy na webovú stránku školy 

     3. Príprava na Testovanie 9-2017, priebeh testovania, spôsob vyhodnotenia 

     4. Priebeh a pokračovanie stavebných prác na ihrisku za školou 

     5. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 

     6. Rôzne 

     7. Diskusia 

     8. Uznesenie 

     9. Záver 
 

Zápis o priebehu: 
 

K bodu 1 
 

Zasadnutie otvorila predsedkyňa Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá. 

Privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom 

súhlasili. 
 
 

K bodu 2 
 

Predsedkyňa RŠ navrhla umiestnenie vytvorenej e-mailovej adresy RŠ: 

radaskolynovomke@gmail.com na oficiálnej webovej stránke ZŠ. Táto mailová adresa je zriadená za 

účelom zlepšenia komunikácie medzi RŠ, rodičmi, učiteľmi a žiakmi. 
Predsedkyňa RŠ pripomenula, že zasadnutia RŠ sú verejné. Za účelom návrhov, pripomienok, 

riešenia problémov, získania informácií sa ho môžu zúčastniť rodičia aj učitelia. 

Zároveň je  vhodné, aby  pripomienky a  návrhy  rodičov, event. problémy triedy  a   pripomienky 
k výuke boli pravidelne zaznamenávané v zápisniciach z triednych aktívov jednotlivých tried, 

vedenie ZŠ sa návrhmi a pripomienkami zaoberá a je to prínosné aj pre ďalšiu činnosť RŠ. 
Zároveň bolo vedenie ZŠ vyzvané k priebežnej aktualizácii údajov na webovej stránke ZŠ, napr.aj 

oznamy o uskutočnení TA dávať v dostatočnom predstihu do časti Aktuálne na webovej stránke ZŠ. 

Hlasovanie o umiestnení e-mailovej adresy RŠ na stránke ZŠ : 
                     Prítomní: 7 

                     Za: 7 

                     Proti: 0 

                     Zdržal sa: 0 
 
 

mailto:radaskolynovomke@gmail.com


 

K bodu 3   

  

Riaditeľ školy podal informácie o umiestnení našej ZŠ v T9 2016 a o príprave na T9 2017. 

T9 2015- 1. miesto v Košiciach 

T9 2016- 4. miesto v Košiciach (pri rovnakej % úspešnosti s rokom 2015 sme v hodnotení klesli), 

úspešnosť nad 90% v obidvoch predmetoch, čo umožňuje prijatie na strednú školu bez prijímacích 

skúšok, bola  u 8 žiakov našej ZŠ. 

Objektívnosť testovania je zabezpečená prítomnosťou 2 učiteľov, 1 učiteľ z našej ZŠ a 1 externý 

učiteľ, v práve testovanom predmete nesmú mať danú aprobáciu (SJ, MAT). Žiaci sú rozdelení podľa 

abecedy, max. 15 žiakov v triede. Kópia testov je umiestnená v trezore ZŠ, originál je kuriérom 

doručený do registratívneho centra. Oficiálne výsledky dostáva ZŠ do 3- 5 týždňov. 
 
 

K bodu 4 
 

Riaditeľ školy informoval o priebehu a pokračovaní stavebných prác na ihrisku za školou. 

Časový limit na vyčerpanie finančnej dotácie na ihrisko je, podľa udania vedenia ZŠ, do decembra 

2017. Dokončenie bežeckej trate je plánované na jar, v závislosti od počasia. Cesta za ZŠ je 

momentálne provizórne opravená, definitívna oprava asfaltu je plánovaná na leto 2017. Hokejbalové 

ihrisko nie je v súčasnosti osvetlené, ale príprava na osvetlenie je zrealizovaná. 

Areál za školou bude uzamykateľný v celom rozsahu. 

Za účelom vyjasnenia využívania a dozorovania ihriska v čase mimo vyučovania, RŠ vyzvala 

riaditeľa ZŠ ako štatutára k iniciovaniu stretnutia so zástupcami MMK, MČ Staré mesto, ZŠ L. 

Novomeského 2 a Gymnázia L. Novomeského 4. 

Hlasovanie o iniciovaní stretnutia so zástupcami MMK, MČ Staré mesto: 

                     Prítomní: 7 

                     Za: 7 

                     Proti: 0 

                     Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu 5 
 

Riaditeľ školy informoval prítomných členov RŠ o prebiehajúcom projekte modernizácie odborných 

učební, zastrešenom Ministerstvom školstva a Magistrátom mesta Košice (MMK). Bolo vybraných 

10 škôl v Košiciach, ktoré mali predložiť projekt na MMK. Každá z týchto škôl môže získať 

190.000,- EUR. Na našej ZŠ je plánovaná modernizácia týchto učební: informatiky, jazykov, 

biológie, chémie, modernizácia a rozšírenie priestorov knižnice a vytvorenie študovne. 

Zároveň sme boli informovaní, že vedúce metodických združení zabezpečili vypracovanie 

objednávky nových učebných pomôcok pre 1.stupeň, ktoré budú financované z peňazí Rady rodičov 

(RR). 
 
 

K bodu 6 
 

Predsedkyňa RŠ vyzdvihla uskutočnené projekty a ako bola informovaná, mali pozitívne ohlasy 

u detí aj rodičov: Deň finančnej gramotnosti, Noc duchov, Európsky deň rodičov. 

Riaditeľ ZŠ informoval RŠ, že tohtoročný Mikuláš, kedy boli žiaci obdarovaní čokoládou Milka 

a cukríkmi, bol financovaný z peňazí zo školskej burzy vo výške 800,- EUR. 
 
 

 



 

K bodu 7 
 

   Opäť bol prediskutovaný problém nízkej rôznorodosti krúžkovej činnosti na ZŠ. 
Predsedkyňa RŠ navrhla, aby sa zvážilo vytvorenie krúžku robotiky pre žiakov 2. stupňa. 

    Pri 42% účasti rodičov na triednych aktívoch dňa 24.11.2016, 72% z nich vyjadrilo v hlasovaní 

nesúhlas s prítomnosťou nápojových a pochutinových automatov na pôde ZŠ (okrem automatu 

Rajo). Riaditeľ školy nás informoval, že s majiteľom a prevádzkovateľom automatov uzavreli ústnu 

dohodu o ukončení prevádzkovania týchto automatov do konca šk roka 2016/2017. 

     Členovia RŠ sa  po odoslaní žiadosti o zlepšenie dopravnej bezpečnosti a zmene dopravného 

značenia v blízkosti ZŠ na MMK a MČ Staré mesto stretli so zástupcami týchto inštitúcií, s 

prísľubom riešenia na jar 2017. Riaditeľ ZŠ nás informoval, že on dal takúto žiadosť na MČ Staré 

mesto ešte v roku 2013. 

     Na základe dotazov rodičov sa prejednával problém dlhých radov v jedálni na obed. ŠJ má veľký 

počet stravníkov. Všetky obedy sú vydané do 14.00 hod. 

     Havarijný stav linolea vnútorného schodiska je v riešení, no viazaný na súdnoznalecký posudok, 

ktorý má byť zrealizovaný do konca roka 2016. 

Roztrhané linoleá - všetky triedy, ktorých sa to týka, sú v návrhu na riešenie, ako informoval 

riaditeľ ZŠ. 

     Správou mestskej zelene bola vykonaná revízia stromov v okolí školy - stromy sú v poriadku. 

     Rodičia poukázali na vzťahové problémy v niektorých triedach. Ak aj po intervencii triedneho 

učiteľa s rodičmi dotknutých detí nedochádza k zlepšeniu situácie, riaditeľ ZŠ vyjadril možnosť 

obrátiť sa s danými problémami na vedenie ZŠ. 

     Predsedkyňa RŠ na základe podnetov od rodičov požiadala riaditeľa ZŠ, aby upozornil vedenie 

Rady rodičov resp. Rodičovské združenie  na skutočnosť, že členstvo v akomkoľvek občianskom 

združení je podľa platnej legislatívy SR dobrovoľné, nie ako to je v zápisnici č.2 bod 3. Rady 

rodičov (Rodičovského združenia) uverejnenej na webovej stránke školy, kde je napísané, že 

“členstvo je povinné, a teda aj platby”. Riaditeľ ZŠ sa vyjadril, že nemá vplyv na OZ Rada Rodičov 

(RZ) fungujúce pri škole. 
 
 

K bodu 8 
 

UZNESENIE 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2 v Košiciach, konaného 

dňa 8. 12. 2016 o 16, 00 hod. v spoločenskej miestnosti ZŠ 
 
 

 Rada školy schvaľuje 
 Umiestnenie e-mailovej adresy Rady školy na webovú stránku školy 

 

 Rada školy berie na vedomie 
1.   Prípravu na Testovanie 9-2017, priebeh testovania, spôsob vyhodnotenia 
2.   Priebeh a pokračovanie stavebných prác na ihrisku za školou 

3.   Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 

4.   Výsledok hlasovania o prítomnosti nápojových a pochutinových automatov na pôde ZŠ 
 
 
 

Hlasovanie o uznesení :   
Prítomní: 7 



Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Všetci prítomní s uznesením súhlasili, zasadnutie Rady školy ukončila a prítomným za účasť 

poďakovala predsedkyňa Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá. 
 
 
 

V Košiciach: 8. 12. 2016 
 

Zapisovateľ: MUDr. Magdaléna Galdunová                                ................................................ 
 

Zápisnicu overil: MUDr. Andrea Gočalová                                 ................................................ 

                    
 
 
 
 ............................................ 

                                                                                                               Predseda Rady školy 

                                                                                                      MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá 

Prílohy: 

Pozvánka 

Prezenčná listina 
 


